
Interpellation	  
	  
	  
	  
Under	  befintlig	  mandatperiod	  har	  det	  genomförts	  test	  av	  digital	  hantering	  utav	  
handlingar	  i	  Gymnasienämnden,	  Barn	  och	  Utbildningsnämnden	  (Nuvarande	  
Utbildningsnämnden)	  samt	  Kommunstyrelen.	  Genomförandet	  har	  visat	  sig	  vara	  en	  
positiv	  sak	  för	  alla	  inblandade	  och	  att	  det	  främjar	  budskapet	  med	  att	  Partille	  Kommun	  är	  
en	  kommun	  som	  står	  för	  utveckling,	  modernitet	  och	  miljöfrämjande.	  
	  
Att	  genomföra	  digital	  hantering	  i	  samtliga	  nämnder	  och	  fullmäktige	  utav	  handlingar	  
främjar	  miljön	  och	  bör	  även	  främja	  kommunens	  ekonomi.	  	  
	  
Frågan	  till	  Kommunfullmäktiges	  Ordförande	  är	  att	  varför	  har	  kommunen	  inte	  genomfört	  
införandet	  utav	  digital	  hantering	  i	  samtliga	  nämnder	  och	  fullmäktige?	  
	  
	  
	  
Niclas	  Ylander	  
130418	  


